



EU DECLARATION OF CONFIRMITY/ EU KONFORMITÄTSEKTLÄRUNG/ EU DECLARATION DE CONFORMITÉ/ EU DECLARATION DE CONFORMIDAD

We herewith declare that / Hiermit erklären wir dass,/ Nous déclarons par le présente/ Declaramos que el producto denominado como sigue

Bluetooth Headphone
Product name: Boom
Model no: Boom

is in accordance with the Radio and Telecommunications Terminal Equipment Act (FTEG) and Directive 1999/ 5/EC (R&TTE Directive) as for radio equipment.
The product is in compliance with the accentual requirements of § 3 and the other relevant Provisions of the FTEG (Article 3 of the R&TTE Directive).

*gemäß der Richtlinie über Funkanlagen und Telekommunikationseinrichtungen (FTEG) entspricht, sowie der Richtlinie 1999/ 5/EC (R&TTE) als Radioausstattung.
Dieses Produkt entspricht den grundlegenden Anforderungen des § 3 und den relevanten Bestimmungen des FTEG (Artikel 3 der R&TTE).*

Standards Applied:/Angewendeter Standard :

ETSI EN 301 489-1 V2.1.1 :2016
ETSI EN 301 489-17 V3.1.1 :2017
EN 300 328 V1.9.1: 2015
EN 62479:2012
EN 60065:2014
RoHS : IEC 62321:2013

This device is in conformity with directive 2011/65/EU on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Dieses Gerät ist in Übereinstimmung mit der Richtlinie 2011/65/EU zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro-und Elektronikgeräten.

Also please refer to www.b-speech.com
D-Parts Mobilphon & Zubehör GmbH
PO Box 1208
63505 Langenselbold
Germany

Date of Issue : 13.09.2017

Test Report : HSO170905407URT- HSO170905405SRE
HSO170905406TRL- HSO170905408VRS,

.....
Hassan Niakamal